

10th August 2023

Central Kowloon Route (CKR) STEAM Workshop for  
The Hong Kong Federation of Youth Groups (HKFYG) – Jockey Club Ping Shek Youth S.P.O.T.

On 10 August 2023, CKR – Kai Tak East and Kai Tak West Contract cooperated with HKFYG - Jockey Club Ping Shek Youth S.P.O.T in holding a STEAM workshop for 15 pupils with the theme of Tunnel Construction. Through an introduction on CKR Project, a guided tour at CKR Community Liaison Centre and an excavator model assembling session, pupils have learnt about the CKR construction process and benefits, especially the tunnel excavation methods.

2023 年 8 月 10 日

中九龍幹線「STEAM」創科教育工作坊  
香港青年協會-賽馬會坪石青年空間

在 2023 年 8 月 10 日，中九龍幹線-啟德東及啟德西工程與香港青年協會-賽馬會坪石青年空間為 15 名學童合辦了主題為隧道建造工程的「STEAM」創科教育工作坊。透過中九龍幹線工程項目的簡介、社區聯絡中心的導賞團以及挖土機的模式製作，學童們都能了解到整項工程的建造過程及效益，尤其是隧道挖掘的方式。



